
(Chinese version follows the English one) (中文版在英文版本之後)

Newsletter Issue: 5 Oct 2021

Event Title: Virtual World Tour – Golden Triangle
Date & Time: October 7, 2021 (Thursday), 1-2pm
Venue: Via Zoom (link to be shared after registration)
Online Registration &
Program details:

http://cfellowship.sa.ust.hk/?page_id=43

Description: The Golden Triangle of Northern Thailand used to be famous for
opium, but now it has become a tourist attraction, attracting a
large number of tourists. How did the local Akha people in the
high mountains stopped growing poppies and switched to organic
farming?
We sincerely invite you to hear the sharing from Missionary Brian
(former HKUST student counselor) on helping the Akha tribe to
get out of poverty and his “following Christ” story.
 
This talk will be conducted in Cantonese.

 
Special Offer

MIUSEE BEAUTY
Special offer of 20% off for all semi-permanent & facial treatments by presenting HKUST staff card 

會訊 2021年10月5日

主題: 「世界Zoom度遊」—走進金三角
日期及時間: 2021年10月7 日(星期四), 下午1-2時
地點: Zoom (登入連結將於報名後提供)
詳情及網上登記： http://cfellowship.sa.ust.hk/?page_id=43
簡介: 「金三角泰北」昔日因鴉片盛名，如今卻成為旅遊觀光

景點，吸引大量遊客慕名而來。當地高山阿佧族
（Akha）人如何放下罂粟而改為有機農業發展？誠邀各
同事一睹這曾是毒梟雲集之地的神秘面紗，並細聽Brian
（前科大學生輔導員） 怎樣扶助阿佧族人脱貧及他「捨
棄自己，選擇基督」的故事。
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* 設有獎問答環節，禮物是泰國農產品
 
優惠

MIUSEE BEAUTY
科大職員出示職員證預約任何半永久或美容項目可享8折優惠
 

Website 網站 : https://staff.ust.hk/index.html
Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk
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